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Raadsvragen 

  
  

Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & 
Julianadorp betreffende Hondenbeleid zonder hondenbeleidsnota 

  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 22 maart 2021 heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp onder verwijzing naar 
artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld 
over Hondenbeleid zonder hondenbeleidsnota, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. Bent u het met ons eens dat de gemeente een inspanning moet leveren om 
bewoners/hondenbezitters tegemoet te komen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe denkt u dit te 
gaan invullen? 

De gemeente dient het algemeen belang, dat raakt al haar inwoners. Dit betekent dat wij eveneens inspanning 
leveren voor inwoners met hond. 
 

2. N.a.v. welke cijfers is er besloten om de aanpassing tot aanlijning in de APV voor te stellen? 
Het laatste wijzigingsvoorstel van de APV, om de zin “binnen de bebouwde kom op de weg als de hond niet is 
aangelijnd” aan te passen naar “binnen de bebouwde kom op een openbare plaats als de hond niet is 
aangelijnd”, is een redactionele wijziging. Dit om de APV beter aan te laten sluiten bij het al bestaande beleid, 
dat overal in de gemeente een aanlijnplicht geldt, behalve op plekken die het college heeft aangewezen als 
losloopgebied. De bevoegdheid van het college om een losloopgebied aan te wijzen, blijft met de voorgestelde 
wijziging van de APV gehandhaafd. Daarnaast blijven de al aangewezen losloopgebieden vooralsnog 
gehandhaafd. 
 

3. Wat is de definitie van alle terreinen toegankelijk voor publiek? Worden hier ook de 
hondenbezitters mee bedoeld? 

Met “alle terreinen toegankelijk voor publiek” wordt de gehele openbare ruimte bedoeld. Hier vallen onder 
andere de straten, wegen en stoepen onder, maar ook de plantsoenen en parken. Onder “publiek” vallen ook 
de hondenbezitters. 
 

4. Wat gebeurt er met de officiële losloopgebieden die er nu zijn?  
Vooralsnog blijven de aangewezen losloopgebieden gehandhaafd. Naar aanleiding van de op 6 april jl. door 
de gemeenteraad aangenomen motie M20 wordt het komende jaar als proef het gehele Timorpark, inclusief 
de wandelpaden aangewezen als losloopgebied. Met uitzondering hierop het speelplekje. Dit blijft verboden 
voor honden.  
 

5. Is er vooraf ruggespraak gehouden met de hondenbezitters? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent 
u van plan dit alsnog te doen? 

De APV wijziging is niet met hondenbezitters besproken, omdat met deze wijziging geen aanpassing is 
doorgevoerd van het al bestaande beleid, namelijk dat overal in de gemeente een aanlijnplicht geldt, behalve 
op de plekken die het college heeft aangewezen als losloopgebied.  
 
Als na evaluatie van de proef in het Timorpark blijkt dat het beleid aangepast dient te worden, zal overleg met 
alle betrokken partijen gevoerd worden. 
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6. Behoorlijk Bestuur v D-H & Julianadorp heeft geconstateerd dat er veel bordjes in de openbare 
ruimte zijn weg gehaald. Bebording is noodzakelijk om hondenbezitters te informeren waar de 
hond(en) los mogen lopen. Hoe kan het zo zijn dat vooruitlopend op eerdergenoemd voorstel 
er nu al vele bordjes weg zijn gehaald?  

a) Is dit tijdelijk? 
b) Zo nee, wanneer worden de bordjes weer terug geplaatst? 
c) Zo ja, hoe gaat u de honden bezitter nu fysiek informeren? 

 
In de praktijk is gebleken dat de gebods- en verbodsborden, paaltjes en ander mogelijke aanwijzingen buiten 
niet altijd in overeenkomst zijn met de huidige online kaart. Op het moment dat een melding wordt gedaan van 
een bord dat strijdig is met de huidige online kaart, wordt het betreffende bord zo snel mogelijk weggehaald. 
 
Het huidige beleid, vorig jaar vastgesteld door de raad, stelt dat in de buitenruimte zo min mogelijk borden 
worden toegepast. Met uitzondering van het Timorpark worden geen extra losloopborden geplaatst. 
 

7. Mede namens het bovenstaande is er nu nog meer behoefte aan ruimten waar honden veilig 
los kunnen lopen: 
 

 Dit kan in de vorm van het beschikbaar stellen/faciliteren van middelen om omheinde 
hondenspeeltuinen te realiseren, waar honden veilig met elkaar kunnen spelen. 

 Hierbij eventuele bankjes aan de zijkant te plaatsen. 
 En/of bestaande velden die niet dagelijks gebruikt worden en die faciliteiten hebben 

voor hondensport, hiervoor beschikbaar te maken. 
 Dit omdat de losloopgebieden, waarvan het bestaan nu onzeker is, nu grotendeels 

langs rijbanen liggen, wat levensgevaarlijk is voor dier en verkeer. 
 Het inschakelen van een poepzuiger om de losloopgebieden eens in de maand schoon 

te maken. 
 Langs de wandelroutes hondenpoepbakken neer te zetten, zodat mensen die opruimen, 

de zakjes kwijt kunnen. 
 De bordjes terug te plaatsen waar losloopgebieden staan vermeld, die zonder 

onderbouwde reden zijn verwijderd. 
 

d) Bent u het met opsomming onder punt 10 eens? Onderbouw uw antwoord 
Wij nemen uw signalen ter kennis aan en betrekken het als eventuele vervolgstappen noodzakelijk blijken bij 
de evaluatie van de proef in het Timorpark. 
 

e) Bent u van plan om het instellen van diverse speel en losloop velden binnen onze gemeente in 
Julianadorp en Den Helder te overwegen? Onderbouw uw antwoord 

Ja, dit kan worden meegenomen in de verdere uitwerking van het beleid. 
 

f) Hoe staat u tegen over het instellen van een hondenbeleidsnota? Onderbouw uw antwoord 
Als na evaluatie van de proef in het Timorpark blijkt dat het beleid aangepast dient te worden, dan zal 
overwogen worden of een hondenbeleidsnota noodzakelijk wordt geacht. 
  

Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 26 mei 2021 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

  


